

Super Symcoat®

Seed Applied Specialty Nutrient System

Science-Driven NutritionSM

Super Symcoat^{MD}

Système de nutriments spécialisé appliqué aux semences

La nutrition soutenue par la science^{MC}

Guaranteed Analysis:

Cobalt (Co) 0.05%, Copper (Cu) 0.25%
Manganese (Mn) 5.5%, Molybdenum (Mo) 0.05%
Zinc (Zn) 5.25%

Instructions For Use:

Apply Super Symcoat as a seed coating prior to planting to assist seed germination and hasten crop establishment. Super Symcoat improves bio-available micronutrient supply during the critical period of stand establishment. Super Symcoat may be used on a wide variety of agricultural field crops including small grains, soybeans, dry edible beans, peas and lentils, canola, grain and forage sorghums, forage millets, and corn.

WARNING: DO NOT USE TREATED SEED FOR FOOD, FEED OR OIL PURPOSES.

Warning: This product contains Molybdenum, Copper, Cobalt, Manganese and Zinc and should be used only as recommended. It may prove harmful if misused.

Application rate:

General Use Rate: 50-200 mL per 45 kg of seed. Shake well before use.

Application Methods and Recommendations:

- Super Symcoat is suitable for application with commercial and on-farm application equipment designed for seed applied products. Coverage on the seed and accurate rates of application are critical success factors for the use of Super Symcoat and all seed applied products. Follow these steps to insure the best performance possible.
1. Conduct compatibility check prior to mixing and applying seed slurry treatments.
 2. Calibrate application equipment by determining the rate of seed flow and setting the slurry pump to deliver the intended rate of application.
 3. Utilize clean water as a diluent to increase rate of slurry application and improve coverage when needed.
 4. Utilize secondary tanks to mix biological products, separating them from tank-mixing with Super Symcoat and pesticide products such as fungicides and insecticides.
 5. **IMPORTANT:** Always calibrate seeding machinery following seed treatment applications as seed flow and handling may be altered from that of un-treated seed.

Warranty

- 1.-The manufacturer guarantees and warrants that the content and the total net weight are as stated within lawful limits.
- 2.-Liability of Agro-K Corporation under this warranty or otherwise shall be limited to refund of the purchase price and such refund is expressly agreed by the buyer to be the exclusive remedy.

Agro-K Corporation makes no other expressed or implied guarantee, warranty or representation, including warranties of merchantability and fitness for a purpose. Agro-K Corporation shall not be liable for direct consequential or incidental damages. No modifications of this warranty and the disclaimers herein are authorized or valid unless expressed in writing and signed by Agro-K Corporation.

Registration Number:
XXXXXXXX Fertilizers Act

Item# 587-CAN

Net Wgt. 13.55kg / 10L

Warning

May cause an allergic skin reaction. Causes eye irritation. May cause allergy, asthma symptoms, or breathing difficulties if inhaled. Suspected of causing cancer through ingestion.
If swallowed: Call a poison center or doctor if you feel unwell. If on skin: Wash with plenty of water. If inhaled: If breathing is difficult, remove person to fresh air and keep comfortable for breathing. If exposed or concerned: Get medical advice/attention. Specific treatment (see this label). Rinse mouth. If skin irritation or rash occurs: Get medical advice/attention. If experiencing respiratory symptoms: Call a poison center or doctor. Wash contaminated clothing before reuse. Collect spillage. Dispose of contents/container in accordance with local/regional/national regulations.



Numéro d'enregistrement :
Loi sur les engrais
XXXXXXXX

N° d'article : 587-CAN

Poids net : 13,55 kg/10 L

Analyse garantie :

Cobalt (Co) 0,05 %, cuivre (Cu) 0,25 % Manganèse (Mn) 5,5 %, molybdène (Mo) 0,05 %, Zinc (Zn) 5,25 %

Mode d'emploi : Appliquer Super Symcoat comme enrobage de semences avant la plantation afin de promouvoir la germination des semences et d'accélérer l'implantation des cultures. Super Symcoat améliore l'apport en micronutriments biodisponibles pendant la période critique d'implantation des cultures. Il peut être utilisé sur une grande variété de cultures agricoles, y compris les petites céréales, le soja, les haricots secs comestibles, les pois et les lentilles, le canola, les sorghos céréaliers et fourragers, les millets fourragers et le maïs.
ATTENTION : NE PAS UTILISER DE SEMENCES TRAITÉES À DES FINS DE PRODUCTION ALIMENTAIRE OU FOURRAGÈRE OU DE FABRICATION D'HUILE.

Attention : Ce produit contient du molybdène, du cuivre, du cobalt, du manganèse et du zinc et doit être utilisé uniquement selon les recommandations. Il peut s'avérer nocif s'il est mal utilisé.

Taux d'application général : 50 ml à 200 ml par 45 kg de semences. Bien agiter avant l'utilisation.

Méthodes d'application et recommandations : Super Symcoat convient à une application avec des équipements commerciaux et de ferme conçus pour les produits appliqués aux semences. Le taux de couverture des semences et la précision du taux d'application sont des facteurs essentiels à la bonne utilisation de Super Symcoat et de tous les produits appliqués aux semences. Suivre les étapes suivantes pour obtenir les meilleures performances :

1. Effectuer une vérification de compatibilité avant de mélanger et d'appliquer des traitements de bouillie à semences.
2. Calibrer l'équipement d'application en déterminant le débit des semences et en réglant la pompe à bouillie pour fournir le taux d'application désiré.
3. Utiliser de l'eau propre comme diluant pour augmenter le taux d'application de la bouillie et le taux de couverture au besoin.
4. Utiliser des réservoirs secondaires pour mélanger les produits biologiques afin d'éviter le mélange entre les réservoirs de Super Symcoat et de produits pesticides tels que des fongicides et des insecticides.
5. **IMPORTANT :** Toujours calibrer les machines d'ensemencement après l'application de traitements de semences, car le débit et la manipulation des semences peuvent différer de ceux des semences non traitées.

Garantie : Le fabricant garantit que le contenu et le poids net total sont tels qu'indiqués selon les limites légales. La responsabilité d'Agro-K Corporation en vertu de cette garantie ou autrement sera limitée au remboursement du prix d'achat, et un tel remboursement est expressément convenu par l'acheteur comme étant son recours exclusif.

Agro-K Corporation ne fournit aucune autre garantie ou représentation expresse ou tacite, y compris les garanties de qualité marchande et de convenance à un usage.

Agro-K Corporation ne sera pas tenue responsable de tout dommage direct ou indirect.

Aucune modification de cette garantie et des clauses de non-responsabilité ci-incluses n'est autorisée ou valide, à moins qu'elle ne soit exprimée par écrit et signée par Agro-K Corporation.

Mises en garde : Peut provoquer une réaction allergique cutanée. Provoque une irritation oculaire. Peut provoquer des allergies, des symptômes d'asthme ou des difficultés respiratoires en cas d'inhalation. Susceptible de provoquer le cancer si ingéré. En cas d'ingestion: contacter un centre anti-poison ou un médecin de malade. En cas de contact avec la peau: rincer abondamment avec de l'eau. En cas d'inhalation: s'une personne éprouve des difficultés respiratoires, elle doit être transportée dans un endroit à l'air frais et maintenue dans une position où elle pourra se reposer confortablement. En cas d'exposition ou de préoccupation, consulter un médecin. Traitements spécifiques (consulter cette étiquette). Rincer la bouche. En cas d'irritation ou d'éruption cutanée: consulter un médecin. En cas de symptômes respiratoires: contacter un centre anti-poison ou un médecin. Laver les vêtements contaminés avant de les utiliser. Nettoyer et verser avec précaution. Éliminer les contenants et les récipients conformément aux réglementations locales, régionales et nationales.



Agro-K Corporation
8030 Main Street, N.E. • Minneapolis, MN 55432-1844 U.S.A.
(800) 328-2418 • (763) 780-4116
www.agro-k.com